Single room: 2,150 CZK/room/night

Double room DBL or TWIN: 2,500 CZK/room/night

Accommodation prices also include buffet breakfast, VAT, Wi-Fi internet access in the room and do not include city taxes. All rooms also have air conditioning, a L'OR coffee machine and a safe in the room.

City taxes of approximately 50 CZK/person/night are paid by guests on site. The exact value for 2026 has not yet been published, so it may increase.

Guests can park in our extensive hotel parking lot for 350 CZK/parking space/night.

If guests were to book their accommodation separately, I would then prepare a special Promo Code for this conference only, after mutual agreement, called: **ME PPC1500**

Guests would create their reservation separately on our website:

https://www.clarioncongresshotelceskebudejovice.com/cs/rezervace.

The given price would be automatically generated for them after filling in the given promo code.

Einzelzimmer: 2.150 CZK/Zimmer/Nacht

Doppelzimmer (Doppel- oder Zweibettzimmer): 2.500 CZK/Zimmer/Nacht

Die Übernachtungspreise beinhalten Frühstücksbuffet, Mehrwertsteuer und WLAN im Zimmer. Kurtaxe ist nicht enthalten. Alle Zimmer verfügen über Klimaanlage, eine L'OR Kaffeemaschine und einen Safe.

Die Kurtaxe von ca. 50 CZK pro Person und Nacht ist vor Ort zu entrichten. Der genaue Betrag für 2026 ist noch nicht veröffentlicht und kann sich daher ändern.

Gäste können auf unserem großen Hotelparkplatz für 350 CZK pro Stellplatz und Nacht parken.

Sollten Gäste ihre Unterkunft separat buchen, erstelle ich nach Absprache einen speziellen Promo-Code exlusiv für diese Konferenz: ME PPC1500.

Die Reservierung erfolgt separat auf unserer Website:

https://www.clarioncongresshotelceskebudejovice.com/cs/rezervace.

Der angegebene Preis wird ihnen nach Eingabe des angegebenen Aktionscodes automatisch berechnet.

Hotel information:

Please inform guests that the price is only possible after entering the promo code in the given field, when the given price is generated. It often happens to us that guests choose the so-called Non-refundable reservation, where there is a 10% discount from the accommodation price, but the amount is higher than promised and the amount must be withdrawn on the day of the reservation and the reservation cannot be canceled or changed. In the event that someone creates a NON-REFUNDABLE reservation, we immediately withdraw the given price from the credit card and we can no longer do anything with the reservation.

Bitte informieren Sie Ihre Gäste, dass der angegebene Preis erst nach Eingabe des Aktionscodes im entsprechenden Feld bei der Preisberechnung gültig ist. Häufig buchen Gäste die sogenannte "nicht erstattungsfähige" Option mit 10 % Rabatt auf den Übernachtungspreis. Der tatsächliche Betrag ist jedoch höher als versprochen und muss am Anreisetag abgebucht werden; eine Stornierung oder Änderung der Buchung ist dann nicht mehr möglich. Sollte es zu einer solchen Buchung kommen, belasten wir die Kreditkarte umgehend mit dem entsprechenden Betrag. Anschließend können wir die Buchung

